
 

 

Mestská časť Bratislava – Záhorská Bystrica 
 

 

 

 

Materiál na rokovanie  

Miestneho zastupiteľstva 

MČ Bratislava – Záhorská Bystrica 

dňa 9.2.2016 

 

K bodu č.:  

 

 

 

 

 

 

Správa o činnosti Komisie školstva, mládeže a informatizácie pri Miestnom 

zastupiteľstve Mestskej časti Bratislava – Záhorská Bystrica za rok 2015 

___________________________________________________________________________ 

 

 

 

Predkladateľ:     Materiál obsahuje: 
Miloslav Sajan                                                           - Návrh uznesenia 

predseda komisie                   - Správu o činnosti komisie                                                                                                                                                 

 

 

 

 

 

 

Spracovateľ: 

Miloslav Sajan 

predseda komisie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Február 2016 

 



1. 

Návrh na uznesenie miestneho zastupiteľstva č. .../2016 

 Mestskej časti Bratislava – Záhorská zo dňa 9.2.2016 

 

 

Názov bodu programu: Správa o činnosti Komisie školstva, mládeže a informatizácie pri  

                                         Miestnom zastupiteľstve Mestskej časti Bratislava – Záhorská  

                                         Bystrica za rok 2016 

 

 

Miestne zastupiteľstvo Bratislava – Záhorská Bystrica 

 

b e r i e   n a   v e d o m i e  

 

správu o činnosti Komisie školstva, mládeže a informatizácie pri Miestnom zastupiteľstve 

mestskej časti Bratislava – Záhorská Bystrica za rok 2015. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



                                                           Správa o činnosti 

                            komisie školstva, mládeže a informatizácie pri Miestnom   

                         zastupiteľstve mestskej časti Bratislava-Záhorská za rok 2015 

            

 

Členovia komisie :               Miloslav Sajan – predseda 

                                             PaedDr.Zuzana Kaliariková – podpredseda 

                                             Denisa Kiszel – tajomníčka 

                                             Ing.Ján Janata – poslanec 

                                             Mgr.Marcela Jedináková 

                                             Mgr.Jana Krettová 

                                             Ing.Stanislav Vaňo                                        

                                  

                   

 

Dňa 18.2.2015 sa uskutočnilo prvé rokovanie komisie za úvodného otvorenia poslancom 

pánom Sajanom Miloslavom. 

Členovia komisie sa oboznámili s náplňou činnosti pre nasledujúce obdobie,  postavením 

a úlohami komisie, znením rokovacieho poriadku komisie, za akým účelom je komisia pri 

MČ zriadená. 

Hlavnou náplňou práce komisie je najmä spolupráca s vedením základnej školy s materskou 

školou a školskými radami s cieľom skvalitnenia výchovno-vzdelávacieho procesu a 

spolupráca pri riešení vzniknutých problémov ZŠ s MŠ. Komisia zaujíma stanoviská 

k návrhom koncepcií v oblasti informatizácie, v oblasti využívania voľného času detí, 

spoluorganizuje aktivity pre deti ZŠ s MŠ. 

 

Za predsedu komisie bol jednohlasne zvolený pán Sajan Miloslav, za podpredsedu      

PaedDr. Zuzana Kaliariková, za tajomníčku a zapisovateľku zamestnankyňa úradu MČ pani 

Denisa Kiszel, asistentka starostu MČ. 

 

Počas roka sa komisia stretla na rokovaniach podľa schváleného plánu práce celkom 8 krát. 

18.02.-18.03.-22.04.-20.05.- 22.06.-09.09.-26.10.-02.12.2015 

 

Na úvodnom stretnutí  komisia prerokovala potreby financovania školských a mimoškolských 

aktivít, na ktoré požiadala z mestskej časti finančnú dotáciu vo výške 4 000 €. 

Krátke zhrnutie – odmeny žiakom, odmeny pre učiteľov ku Dňu učiteľov, MDD a deň rodiny, 

spolupráca materskej školy a cirkevnej materskej školy, výchovno-vzdelávacie aktivity ZŠ 

s MŠ. 

V rozpočte bola schválená dotácia vo výške 3000,-€. Rozpočet bol čerpaný podľa 

schválených položiek. Nevyčerpala sa položka na jazykový kurz v hodnote 500 eur, čo 

následne členovia komisie schválili na čerpanie iných položiek. Celkovo bolo vyčerpaných 

2900,03 eur. 

 
Na ďalších zasadnutiach v priebehu roka komisia prerokovávala informáciu o stave zápisu 

detí do prvého ročníka, kde bolo konštatovaný veľký počet prijatých detí v počte 67.  

Zaoberala sa pripomienkami rodičov k stravovaniu, ktoré boli vznesené na stravovaciu 

komisiu. V decembri končila zmluva s dodávateľom stravy s firmou Eurest. Komisia 

odporúčala počas školského roka nemeniť dodávateľa stravy a navrhovala predĺženie zmluvy 

a to dodatkom k zmluve. Zároveň prerokovala a odporučila zaradiť do programu MZ spôsob 



vyhlásenia verejno-obchodnej súťaže na prenájom majetku obce-školskú jedáleň s možnosťou 

varenia priamo v jedálni a tým skvalitniť stravovanie.  

Odporučila MČ vypracovať nové VZN o výške príspevku a spôsobe platby na čiastočnú 

úhradu nákladov v školských jedálňach v zriaďovateľskej pôsobnosti MČ a taktiež tvorbu 

VZN o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v ZŠ 

v zriaďovacej pôsobnosti MČ Bratislava- Záhorská Bystrica. 

Zaoberala sa návrhom na vypracovanie alternatívnych riešení vytvorenia kapacity pre ZŠ 

s výhľadom na tri roky. Prenájmom školských a športových zariadení, riešila vandalizmus 

v areáli školy.  

 

Spoluorganizovala s vedením školy oslavy dňa učiteľov a v spolupráci s MČ oslavy MDD 

a Dňa rodiny dňa 5.júna 2015.Vyhodnocovala jednotlivé uskutočnené akcie a oslavy. 

Prerokovala prípravu a organizáciu jarnej a jesennej brigády v objekte ZŠ s MŠ, jej 

zabezpečenie zo strany školy, účasť rodičov na brigáde a jej vyhodnotenie.  

Opravné a rekonštrukčné  práce v pavilóne (A), prístavbu MŠ, opravu strechy pavilónu 

(A) a rekonštrukciu telocvične. Počas letných prázdnin sa podarilo zrekonštruovať pavilón 

(A)  (výmena el. rozvodov, vymaľovanie, prestavba kancelárie riaditeľky a novej zborovne, 

vytvorenie jednej prváckej triedy, rekonštrukcia sociálnych zariadení) 

Riešili sme problém  výrubu stromov, zlý stav chodníkov pred pavilónom (A) dôsledkom 

rastu koreňov stromov, ktoré asfaltový povrch chodníkov zdvíhajú a poškodzujú. 

Komisia zobrala na vedomie Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 

a podmienkach za škol.rok 2014-2015. 

 

Pre spresnenie informácií o činnosti komisie sa zápisnice z jednotlivých rokovaní nachádzajú 

na web stránke MČ, kde sú tieto informácie podrobnejšie spracované i s jednotlivými 

tabuľkovými vyjadreniami a porovnaniami. 

 

Záverom môžeme kladne zhodnotiť, že všetci členovia komisie k práci pristupovali veľmi 

zodpovedne a svojou aktivitou na rokovaniach skvalitňovali prácu celej komisie. 

Poďakovanie patrí i ostatným pracovníkom MÚ a poslancom, ktorí prispeli svojou prácou 

a pomocou k činnosti školskej komisie.     

 

 

V Bratislave 25.1.2016 

 

Spracoval predseda komisie                                                Sajan Miloslav 

 

 


